
Fyzikální olympiáda zblízka 

Už školní kolo fyzikální olympiády bývá velmi obtížné, úlohy hodně pracné. V této olympiádě 

nejde jen o logicky a matematicky správný výpočet a vyřešení problému, ale každá úloha 

musí obsahovat i myšlenkové zdůvodnění a slovní postup řešení, jinak je nevyhovující. To je 

asi důvod, proč ze školních kol do okresních postupuje málo soutěžících. 

Letos jsme vlastně neměli v okresním kole deváťáků a odpovídajících tříd gymnázií (kategorie 

E) po vyhodnocení školních kol soupeře. Do okresního kola postoupily, a naši školu výborně 

reprezentovaly, Kristýna Švecová a Tereza Jedličková, obě z devítky. 

V mladší kategorii F (osmáci) už byl počet účastníků okresního kola vyšší, ale ani tam se naši 

dva reprezentanti Štěpán Rychecký a Pavel Filip neztratili. 

 

  


